



Mediterranean Strategic Dialogue

-A l'écoute de la Méditerranée progressiste-

Tunis - 27 avril 2011

Hôtel Regency Tunis - B.P. 705, 2078 La Marsa, Les Côtes de Carthage

Agenda

14.30 – 19h00	Round table
16.30 – 17h00	Coffee Break
20h	Diner

Topics to discuss

1. **Introduction** par Raimon Obiols, eurodéputé socialiste, coordinateur du groupe méditerranéen de la FEPS

Introduction by Raimon Obiols, Socialist Member of the European Parliament, coordinator of FEPS Mediterranean group.

2. **Le printemps tunisien** : « Déclenchement de la révolution ? Quelle organisation pour l'action ? Quelles perspectives à présent ? » - Témoignages et débat.

The Tunisian spring: "Outbreak of the revolution? How was the action organised? Which are the perspectives now?" – Testimonies and debate

3. **Vers un nouveau partenariat EuroMed** : « Quelle est / a été la politique européenne vis à vis de la Tunisie, du monde arabe depuis les révolutions ? Que ce qui doit être fait ? Quels sont les besoins et les espérances ? » - Analyse et débat

Towards a new EuroMed partnership: "Which has been/is the European policy towards the Mediterranean, the Arab World since the revolutions? What need to be done? Which are the needs and the hopes?" – Analysis and debate